

Ride the Dragon with RBHK 2024 乘龍之勢 開拓餐飲新機遇

With the start of the Year of the Dragon, RBHK will expand to Hall 5E, and we promise to bring forth trendsetting products, insider trends and new show elements that will make your business soar. It will showcase Wine & Spirits, Natural & Organic Products, Coffee and Cafe related products and more!

隨著踏入龍年，香港餐飲展將乘龍之勢擴展到5E展覽廳，展示最尖端的產品、和新展覽元素：美酒、天然有機產品、咖啡，為餐飲市場帶來活力和變革，讓您的業務起飛！立即查看新一屆展覽亮點，尋找新年新機遇！

Learn More
了解更多

Exhibit Now
立即參展

Introducing the Café Sector 新增咖啡室展區

Witnessing a burgeoning café culture and a strong preference for Speciality Coffee in 2024, RBHK is thrilled to unveil a new café sector covering coffee, pastries and confectionery to meet the market trend!



近年來咖啡室文化風靡全港，市場對於高品質精品咖啡的需求正穩步上升。有鑑於此，香港餐飲展將新增專屬展區以涵蓋咖啡、糕點和甜點，緊貼市場潮流！

Levelled-up Wine & Spirits Showcase 美酒展區升級回歸

Anticipate a diverse and expanded selection of wine labels hailing from various countries as well as the new Best Bar Awards, which gather more outstanding wine practitioners to network and share best practice.



是次展覽將展出來自世界各地更多樣化的美酒品牌，更會推出獨立的最佳酒吧大獎，匯聚更多優秀的葡萄酒業從業者分享市場經驗，拓寬營商網絡。

Natural & Organic under the spotlight 聚焦天然有機

In addition to food & wine offerings, RBHK will present a dedicated Natural & Organic sector, showcasing a range of certified organic products and vegetables free from chemicals and pesticides to encourage healthy eating.



除了優質食品及美酒，香港餐飲展更設天然有機展區，展示一系列不含化學物質和農藥的有機認證產品及蔬菜，促進健康飲食。

Ride the wave of the new trend! 把握機會，在5E展館展出你的商品！！

Learn More
了解更多

Exhibit Now
立即參展



SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金

Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the "SME Export Marketing Fund" to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推廣基金」，節省高達50%的參展費用！

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981
exhibit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:
f i t RBHKGA